
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 4. 5. 2016 

Přítomni: JUDr. Molnár Karel, Vendlová Božena, Vladyka Pavel, Matuška Daniel, Hladíková 

Pavlína, 

Omluveni: Ing. Kubík Zdeněk, Šimon Jaroslav,  

Neomluveni:  Šrámek Jiří, Křapka Petr, 

 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:30 v zasedací místnosti ORR. Téma – Cena Hezké 

místo na sídlišti. 

2. Pavel Vladyka  

   Projednání konání soutěže u vedoucího odboru životního prostředí ing. Smutného 

ohledně problému legálnosti zřízených záhonů na pozemku města. Konání soutěže 

projednáno i s panem místostarostou M. Kašparem a vyjádřen souhlas. Obdrželi 

jsme i svolení k použití loga. 

3. Harmonogram 

   Odevzdání přihlášek do 15.5.2016. 

   Obchůzka přihlášených lokalit16.5. – 30.5.2016. 

   Vyhodnocení 1.6.2016. 

4. Z diskuze na Facebooku 

Vladimír Fischer: Ale Kolín nemá jen sídliště. 

Irena Amlerová: Taky by se mi víc líbila soutěž o hezké místo kdekoliv v Kolíně, ne 

jen na sídlišti. 

Pavel Vladyka: Hezké místo na sídlišti koresponduje s komisí pro rozvoj sídlišť. Když 

se tato aktivita bude líbit, tak asi nebude problém uspořádat něco podobného v 

rámci celého města. 

Vladimír Fischer: Irena Amlerová souhlasím s váma, jsme všichni občané Kolína, tak 

proč soutěž jen pro sídliště. Znám dost ulic, kde to je pěkně upravené i u rodinných 

domů. 

Pavel Vladyka: Dovolím si k tomu uvést, že komise pro rozvoj sídlišť chce touto 

aktivitou nejen odměnit ty, kteří se snaží betonová sídliště zkrášlit a případně 

motivovat další zájemce, ale i DOSTAT se do povědomí občanů sídlišť a v rámci 



svých možností se spolu s nimi podílet na řešení problémů a podnětů pro lepší život 

na sídlištích. Prosím neberte to tak, že jedná o nějakou snahu se vyčlenit či 

protěžovat jen část Kolína. Je to prostě jen malý "kamínek", kterým může komise 

přispět ke Kolínu krásnějšímu a lepšímu. O nic jiného nejde. Děkuji za pochopení a 

přeji vám všem příjemný zbytek víkendu. 

Vladimír Fischer: No nevím, sídliště je uzemí kde žijí lidé a mají zde své domy. Podle 

mne nezáleží zda se jedná o panelák, či rodinný dům(většina paneláků je v osobním 

vlastnictví).Proto nevidím důvod dělat rozdíl mezi majitelem panelového bytu, 

nebo rod.domu. Proto komise pro rozvoj sídlišť by mělam svou aktivitu přehodnotit 

ve prospěch všech obyvatel (majitelů domů a bytu).Jinak pokud mi je známo tak 

majitel bytu v paneláku, je i spolumajitelem pozemku na kterém stavba stojí a 

ostatní plochy jsou v majetku města. Podle mne je spíše potřebné naučit obyvatele 

Kolína, aby se k obecnímu majetku chovali tak jak ke svému vlastnímu. 

5. Závěr 

   Termín příštího jednání komise 1. 6. 2016 od 16:30 hodin. 

  

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

         


